
 

 ســرویس سیاســی - یک عده آدم صفر 
کیلومتــر را آورده اند که این هــا خادم اند و یک 
عده آدم باتجربه را برداشــته اند و می گویند آنها 

خائن بودند.
نماینده مردم تبریــز در مجلس در واکنش 
بــه این مطلب که برجام تاثیری در زندگی مردم 
و بهبــود وضعیت اقتصادی نــدارد، گفت: این 
حرف هــا از جنس همان حرف هایی اســت که 
در گذشــته هم می زدند بالاخره برجام یک قدم 
به جلو اســت. خبرها اینطرف آنطرف می شود 
دلار چند هزار تومان اینطرف و آنطرف می شود 
در حالیکه هنوز خبر اســت و هیــچ اتفاقی نیز 

نیفتاده است.
مسعود پزشــکیان با بیان این مطلب گفت: 

اگــر ما رابطه مان را با دنیــا اصلاح کنیم طبیعتا 
خرید و فروش و عرضه و تقاضا خیلی راحت تر 
شکل می گیرد تا الان که راه ها را بسته اند. ما می 
خواهیم یک جنس ساده وارد کشور کنیم باید ده 
بار دور بزنیم این ده بار دور زدن یعنی اینکه باید 
به ده دلال پول بدهیم در صورتی که اگر مستقیم 

کار کنیم مستقیم نتیجه می گیریم.
وی ادامــه داد: قطعا با وجود برجام اوضاع 
خیلی فــرق می کند اگر فــرق نمی کند خوب 
برجام را پاره کنند و ســفره مردم را رنگین کنند 
چرا نمی کنند. هر مقدار ما نوع گفت وگویمان را 
با دنیا اصلاح کنیم قطعا بهتر به نتیجه می رســیم. 
منظور از گفت وگو این نیســت که ما سرمان را 

خم کنیم. 
بــه هر حال آنها حق و حقوقی دارند ما هم 
حق و حقوقی داریم بنشــینیم باهم معامله کنیم. 
اینکه بگویم آنها هیچ چیز از ما نگیرند ولی ما از 
آنها بخواهیم همه چیز را بدهند درست نیست و 

چنین معامله ای در دنیا وجود ندارد.
وی تاکید کرد: گفت وگو کار خوبی اســت 
و مــا هم از اول می گفتیم باید انجام شــود ولی 
اینها می گفتند باید پاره کنیم و یا در مجلس آنرا 
به آتش کشیدند. همین آدم های که می خواستند 
پــاره کنند الان می خواهند گفــت وگو کنند و 
اتفاقا این کار خوبی است چراکه راهی جز گفت 

وگو نداریم.
پزشــکیان با تاکید بر اصلاح برخی امور در 

کشــور گفت: ما باید در داخل کشور مشارکت 
حداکثری ایجاد کنیم اختیار را دست یک گروه، 
جناح و دسته ندهیم. مملکت و توانمندی دست 
یک گروه نیست. رســول خدا هم وقتی مکه را 
فتح کرد گفت همه انســان ها باهم برابر هستند 
ســیاه بر سفید برتری ندارد عرب بر عجم برتری 
نــدارد. در حال حاضر نیز در اینجا نباید اینگونه 
باشــد که یک گروه برتر باشند؛ باید این مسائل 

حل شود.
پزشــکیان افزود: مملکــت متعلق به همه 
اســت باید اجازه داد همه برای مملکت شان کار 
کننــد تقوا هم یعنی اینکه آنهایی که در هر جایی 
هســتند بی خطا عمل کنند کسی که اقتصاد کار 
مــی کند باید اقتصاددان باشــد نه اینکه یک فرد 
غیراقتصادی را مســئول کار اقتصادی کنیم. نمی 
شود که مردم از بیکاری و گرسنگی بمیرند و بعد 

بگویند ما داریم زحمت می کشیم.
وی خاطر نشان کرد: می گفتند مدیریت بد 
اســت آن مدیرانی که می گفتید می توانند خوب 
کار کنند کجا هستند؟ این مدیران کجا دوره دیده 
اند چه ســابقه ای دارند، یک عده آدم های صفر 
کیلومتــر را آورده اند یک عــده آدم باتجربه را 
برداشــته اند می گویند آنهــا خائن بودند و آنها 
را برداشــتیم و خــادم آورده ایم خادمی که علم 
و  تجربــه ندارد و در این مدت حتی نتوانســته 
اســت جایی را درست کند چطوری می خواهد 

مملکت را درست کند.

 سرویس سیاسی - یک عضو کمیسیون برنامه 
و بودجه مجلس شــورای اســلامی گفت: منظور 
مجلس از نمــره آزمون وکالت در قانون تســهیل 
صدور مجوزهای کسب و کار کاملا شفاف است و 
این که گفته می شود قانون ابهام داشته و از اجرای آن 
سرپیچی می کنند توهین به جایگاه مجلس شورای 

اسلامی است.
جعفر قادری در تذکری شــفاهی در جلســه 

علنــی امروز مجلس شــورای اســلامی بیان کرد: 
رئیس مجلس بارها تاکید داشــته که با قوه قضاییه 
نشســت های هماهنگی برگزار می شود. سوال این 
اســت که در این جلسات هماهنگی چه می گذرد؟ 
چــرا کوچک ترین مســاله مــورد هماهنگی قرار 
نمی گیرد؟. مصوبه مجلس شورای اسلامی در قانون 
تسهیل صدور مجوزهای کسب و کار در بحث نمره 
آزمون وکلا کاملا شــفاف است. چرا ما باید قانون 

مصوب کنیم و دســتگاه مجریه یا دستگاه قضاییه به 
بهانه های مختلف قانون را اجرایی نکنند.

نماینــده شــیراز در ادامه اظهار کــرد: منظور 
مجلس شورای اسلامی از نمره آزمون وکالت کاملا 
مشخص است و این توهین به جایگاه مجلس است 
که قانون را نادیده گرفته و بگویند که ابهام دارد باید 
 با قدرت از جایگاه مجلس شــورای اسلامی دفاع 

کنیم.

پزشکیان، نماینده تبریز در مجلس: 

مملکت متعلق به همه است، نمی شود یه عده برتر باشند

قادری عضو کمیسیون برنامه و بودجه مجلس شورای اسلامی :

 نباید اجازه داد دستگاه های مختلف از اجرای قانون سرپیچی کنند

7 سیاسی

فساد »مبارکه«: پای همه گیر است؛ 

افشای فساد ۳.۵ میلیارد دلاری
 در فولاد مبارکه اصفهان 

ســرویس سیاســی- گزارش 
۳۰۰ صفحه ای مجلس از فســاد بزرگ 
در فولاد مبارکه اصفهان، بســیاری از 
ایرانی هــا را در بهت و حیرت فرو برد. 
ایرانی هایی که گفته می شد حساسیت 
خود را به ارقام درشــت فساد از دست 
داده انــد، این بار با رقمــی هولناک از 
فســاد مواجه شده اند؛ رقمی به بزرگی 
۹۲ هزار میلیــارد تومان که با نرخ ارز 
نیمایی حدود ۳.۵ میلیارد دلار می شود!

در گــزارش  منتشر شــده برخی 
اسامی کابینه دولت حسن روحانی نیز 

دیده می شود.
انتشار گزارش تحقیق و تفحص 
مجلــس از فولاد مبارکه بســیاری از 
ایرانی ها را شگفت زده کرد و برگه های 
مختلف این گــزارش ۳۰۰ صفحه ای 
بارها در صفحات شــخصی کاربران 

ایرانی به اشتراک گذاشته شد.
در نشست علنی ۲۵ مرداد مجلس، 
گــزارش نهایی کمیســیون صنایع و 
معادن در مــورد تحقیق و تفحص از 
عملکرد شرکت فولاد مبارکه اصفهان 
مورد بررسی قرار گرفت و نمایندگان 
بــا ۱۶۸ رأی موافق، ۱۳ رأی مخالف و 
چهار رأی ممتنع از مجموع ۲۱۲ آرای 
مأخوذه، با ارجــاع گزارش تحقیق و 
تفحص از فولاد مبارکه اصفهان به قوه 

قضائیه موافقت کردند.
گزارشی ۳۰۰ صفحه  ای که مدعی 
اســت با جمع آوری بیش از ۳۰۰ هزار 
سند و تشــکیل هزارو ۲۰۰ پرونده از 
۹۰ عنوان تخلف صنایع فولاد مبارکه 
پرده برداشته و به مستندات ۹۱  هزار و 
۸۷۳ میلیارد تومان تحمیل خسارت و 
توزیع رانت پرداخته اســت. بر اساس 
این گزارش، مشخص شد فولاد مبارکه 
بــرای ممانعــت از تحقیق و تفحص 
مجلــس حدود نیم میلیــارد تومان به 
حســاب های توییتری پــول داده تا 
جریان سازی کنند و سهم صداوسیما از 
این ماجرای تبلیغاتی حدود ۲۲ میلیارد 

تومان گزارش شده است.
بر اســاس این گزارش، به نقل از 
داده های ارائه شــده از سوی مجلس، 
فولاد مبارکه یک میلیارد و ۴۴۰ میلیون 
تومــان در وجــه دفاتر ائمــه جمعه 
و همچنین ســتاد اقامــه نماز جمعه 
پرداخت کرده اســت. همچنین ۹۵۰ 

میلیون تومــان در وجه حوزه علمیه، 
بنیاد غدیر و ســاخت مسجد پرداخت 
کــرده و البته ۱۴۷ میلیارد تومان از پول 
فولاد مبارکه برای تأسیس یک شرکت 

هواپیمایی شخصی هزینه شده است.
نکته شــایان توجه دیگر گزارش 
فســاد مالی در فولاد مبارکه این است 
که در ســه ماهه ریــزش کلی بورس، 
بازارگردانی فولاد هزار میلیارد ســود 

شناسایی کرده است.
در این گزارش همچنین اشــاره 
می شود که باشگاه ســپاهان سال ۹۸ 
سودده بوده، اما آن قدر بیشتر از سقف 
قانونی پاداش پرداخت کرده که باشگاه 

زیان ده شده است!
در گــزارش این هیئت ۹۰ عنوان 
تخلف، انحراف و تحمیل خسارت و 
توزیع رانت بالغ بر صدها هزار میلیارد 
ریال و همچنین ضعف های ساختاری 
و نواقص قانونی مورد رســیدگی قرار 
گرفتــه که برخی از ایــن تخلف ها به 

شرح زیر است:
۱. انتخــاب مدیــران سیاســی 
و  هیئت مدیره هــا  در  ناکارآمــد  و 

ضایع کردن حقوق متخصصان.
۲. ممانعــت معاون اول و رئیس 
دفتر رئیس جمهور ســابق و استاندار 
ســابق اصفهان از برکناری مدیرعامل 

متخلف.
۳. فعالیت هــای ارزی شــرکت 
توســط افــرادی خــاص مرتبط با 
مدیرعامل و معاون مالی ســابق بدون 

نظارت و مجوز.
۴. اخــلال در بازار ســرمایه از 
طریق خرید و فروش ســهام برخی از 
شــرکت های تابعه و ایجاد سودهای 
میلیاردی برای برخی مدیران ارشــد 

فولاد مبارکه نظیر معاون ســابق مالی، 
مدیر سابق حراست و مدیر سابق حوزه 

مدیرعامل.
۵. افزایــش غیرمتعارف بودجه 
باشــگاه سپاهان و ابهام در نحوه هزینه 

آن.
۶. پرداخت هــای غیرقانونــی و 
تأمین خودروهای لندکروز معاون اول 

رئیس جمهور و وزیر صمت سابق
۷. خریــد یا تأمین ســاختمان و 
خودرو فراتر از نیازمندی های متعارف 
بــا صرف ده ها میلیارد ریــال از منابع 

شرکت های تابعه.
۸. به کارگیــری بیش از ۲۰۰ نفر 
از بازنشســتگان در فــولاد مبارکه و 
شــرکت های تابعــه، از جملــه برادر 
بازنشسته مدیرعامل سابق با ۱۱ میلیارد 

ریال حق مشاوره و مأموریت.
۹. اعاده به خدمــت غیرقانونی 
رئیس سابق فدراسیون فوتبال که منجر 
به حفظ وی در آن فدراســیون به رغم 
بازنشستگی و خســارت های وسیع 
از جمله قرارداد با ســرمربی سابق تیم 

ملی فوتبال شد.
۱۰. تصرف غیرقانونی و با انتفاع 
شــخصی و گروهــی در منابع مالی 
شرکت تحت عنوان تنخواه مدیرعامل 
بــا مبلغی بالغ بر هــزار میلیارد ریال و 
مصرف آن در راستای اهداف شخصی.

۱۱. دخالت در فرایند اســتخدام 
و تضییــع حقوق افراد واجد شــرایط 
جذب، بــا به کارگیری ســایر افراد با 

امتیاز کمتر.
۱۲. قــرارداد با افــراد ذی نفوذ 
سیاســی از جمله همســر رئیس دفتر 
رئیس جمهور ســابق، وزیر اسبق راه 

و شهرسازی، شهردار سابق اصفهان.

۱۳. عقد قرارداد مشاوره خارجی 
غیرضروری به صورت ترک تشریفات 
جهــت تولید ورق مورد اســتفاده در 
انتقــال گاز تــرش با احتمــال وقوع 

جاسوسی صنعتی.
۱۴. فروش ۱۶ هزار تن محصول 
شــرکت ورق خودرو تحــت عنوان 
محصول انباری بــه بازرگان خارجی 
بــا قیمت نازل و با نقش آفرینی معاون 
فروش فولاد مبارکه و مدیرعامل سابق 
ورق خودرو )از منتســبین معاون اول 

رئیس جمهور سابق(.
۱۵. توزیع رانت از طریق فروش 
صادراتــی به فرزند یکــی از معاونان 
رئیس جمهور ســابق بــدون رعایت 

تشریفات قانونی.
۱۶. ارائــه هدیــه بــه نهادها و 
سازمان های دارای ممنوعیت، اهدای 
خــودرو، کارت هدیــه، بــن خرید، 
ســکه، موبایل، لپ تــاپ و تبلت به 
سازمان هایی نظیر برخی استانداری ها، 
راه و شهرسازی، وزارت صمت، بانک 
مرکزی، گمرک و برخی نهادهای دیگر 
که منجر به تصرف غیرقانونی در وجوه 

شده است.
۱۷. حمایت مالی و پشــتیبانی از 
کاندیدای انتخابات مجلس شــورای 
اســلامی با پرداخت مبلغ ۱۵ میلیارد 
ریــال در قالــب فاکتور صــوری و با 
بهره برداری از امکانات شرکت از جمله 

خودرو.
این اتفاق هر چند می تواند خاطره 
ناخوشایند برای اقتصاد و توسعه ایرانی 
باشد، اما بی شک گزارش و کار خوب 
مجلس در افشای آن می تواند زمینه ای 
بــرای مقابله کارآمد با فســاد و ایجاد 
مسیرهای مولد برای رسیدن به توسعه 
باشد. مقابله با فســاد از سیاست های 
کلی و تعیین کننده کشــور اســت که 
بزرگان کشــور نیز همواره بر آن تأکید 
داشته اند، اما در حوزه اجرا آن طور که 
بایــد این مقابله رونــد کارکردگرایی 

نداشته است. 
فســاد فولاد مبارکه بدون شک 
یک تلنگر بزرگ اســت که اگر مسیر 
اجرای مقابله با فســاد را هموار نکند، 
می تواند برای توسعه ایران در سال های 
آینده بستری از گرفتاری ها و مشکلات 

متعدد باشد

فولاد مبارکه برای ممانعت از تحقیق و تفحص مجلس حدود نیم میلیارد تومان به حساب های توییتری پول داده تا جریان سازی کنند. 

 ســرویس سیاسی - محمدباقر 
قالیباف اظهار داشــت: نباید هر ۵ سال 
یک بار سیاســت عوض شــود، بلکه 
سیاست باید یک تا ۲ دهه پیش برود تا 

نتیجه بخش باشد.
محمدباقر قالیباف رئیس مجلس 
شــورای اسلامی با حضور در نشست 
هــم اندیشــی فراکســیون جنوب و 
اســتانداران و مدیران برنامه و بودجه 
اســتان های جنوبی و رئیس سازمان 
برنامــه و بودجه کل کشــور، اظهار 
داشــت: به تمرکززدایی ایمان و اعتقاد دارم و در هر حوزه ای که مســئولیت 
داشتم تمرکززدایی را پیاده سازی کردم، اما در بررسی ها مشخص شده موانعی 
بــرای انجام چنین کاری وجود دارد، یکی از ضرورت ها تعیین کار های ملی و 
محلی و تقسیم کار های تولی گری و تصدی گری است که در مجلس به دنبال آن 
هستیم، معتقدم باید موضوعات محلی به شورا های شهر و شهرداری ها واگذار 

شود و اگر این رویه تغییر نکند مشکلات حل نمی شود.
وی با بیان اینکه هوشمندســازی اهمیت ویــژه ای دارد، افزود: در حوزه 
مالیات گفته می شود باید ۶ تا ۷ میلیون نفر مالیات بدهند، اما اگر هوشمندسازی 
در این حوزه پیاده شــود و تنها از ۱۰۰هزار نفر به درستی مالیات گرفته شود و 
حتی از بســیاری از مؤدیان کوچک که کســب و کارشان ضعیف شده مالیاتی 

گرفته نشود بازهم درآمد مالیاتی کشور به حدود ۲ برابر می رسد.
رئیس مجلس تأکید کرد: استانداران به درستی توضیح دادند که طرح های 
خوبی نوشته می شود، اما نمی توان آن ها را پیاده سازی کرد، با مطالعه برنامه های 
سوم تا ششم توسعه کل کشور مشخص شد که این برنامه ها تنها ۳۰ درصد پیاده 
شده که اگر آن ها را رها می کردیم همین میزان تحقق پیدا می کرد؛ بنابراین اگر 
برنامه هفتم توسعه کل کشور را به روال گذشته بنویسیم، حتی اگر در مجلس 

و دولت انقلابی هم باشد هیچ خاصیتی ندارد.
رئیس دستگاه قانون گذاری کشور با اشاره به اینکه تبصره ۱۸ قانون بودجه 
عملیاتی ترین پول برای استان ها بود، گفت: این پول یک بار مصرف نیست و به 
حساب برمی گردد و استان می تواند از آن استفاده کند، اما امسال این اتفاق نیفتاد 
و ادامه پیدا نکرد، البته سال گذشته نیز ابتدا این پول به استان ها واگذار نشد، اما با 
پیگیری های مجلس از حدود ۳۰ هزار میلیارد، ۱۹ هزار میلیارد آن تحقق یافت.
وی افزود: اگر تبصره ۱۸ توسعه پیدا می کرد مقدمه ایجاد صندوقی برای 
توسعه استان ها فراهم می شد چرا که پول این تبصره مستقیماً به استان ها واریز 
می شــد. رئیس مجلس شورای اســلامی با بیان اینکه باید سیاست گذاری در 
مرکز انجام شــود و در استان ها، اســتانداران یا فرمانداران خودشان طرح ها را 
اجرا کنند، گفت: در مرکز باید بر نحوه اجرا نظارت داشــت و اگر چنین نشود 

باز هم مشکلات جدی خواهیم داشت.
وی ادامه داد: نباید هر ۵ سال یک بار سیاست عوض شود، بلکه سیاست 
باید یک تا ۲ دهه پیش برود تا نتیجه بخش باشــد. قالیباف با بیان اینکه اقتصاد 
دولتــی جز ناکارآمدی نتیجه ای ندارد، ادامــه داد: بخش خصوصی به معنای 
خاصه سازی نیز بدتر از اقتصاد دولتی است، بنابراین مردمی سازی اقتصاد است 
که راهگشا خواهد بود؛ سهام عدالت می توانست چنین نقشی را ایفا کند، ولی 

در نهادسازی این کار بد عمل کردیم.
رئیس دســتگاه قانون گذاری کشــور به اعضای فراکسیون جنوب تأکید 
کرد: در این نشســت ها نگاه نقطه ای یا منطقه ای نداشته باشید بلکه باید روی 
موضوعاتی که جغرافیای این منطقه را توسعه می دهد هم افزایی کرد و متمرکز 

بود تا نشست ها اثرگذار باشد.

 ســرویس سیاســی -رئیس 
فراکســیون کارگــری مجلس گفت: 
مهلــت دو ماهه مجلس به دولت برای 
ارائه لایحه تفکیک وزارت صمت چند 
روز دیگر تمام می شود و هنوز خبری 

از ارائه این لایحه نیست.
به گزارش علــی بابایی کارنامی 
رئیــس فراکســیون کارگری مجلس 
شورای اسلامی در صحن علنی مجلس 
در تذکری شفاهی اظهار داشت: بیست 
و چهــارم مهلت مقــرر معرفی وزیر 
تعــاون، کار و رفاه اجتماعی اســت. 
کارگران و واحدهای تولیدی کشور این روزها اوضاع خوبی ندارند. به عنوان 
رئیس فراکسیون کارگری می گویم در برخی از موارد شرایط خوبی در بخش 

تولید نداریم.
وی تصریح کرد: بســیاری از واحدهای تولیدی هســتند که باید وزیری 
مقتدر به ســراغ رفع مشــکلات مردم در آنها برود و برای آنها تعیین تکلیف 
کند. از رئیس جمهور می خواهم هرچه سریع تر به این موضوع رسیدگی کند.

رئیــس فراکســیون کارگری مجلس در ادامه خطــاب به رئیس مجلس 
شــورای اسلامی گفت: آقای قالیباف! برای استیضاح وزیر صمت، شما گفتید 
ظرف دو ماه دیگر تکلیف تفکیک این وزارتخانه مشخص خواهد شد و ما به 

احترام شما کوتاه آمدیم و حرفی نزدیم.
بابایی کارنامی گفت: مهلت دوماهه برای تعیین تکلیف در مورد وزارت 
صمــت چند روز دیگر تمام می شــود و هنوز خبــری از لایحه تفکیک این 

وزارتخانه نیست.
وی با تأکید بر ضرورت رســیدگی هرچه ســریع تر به موضوع تفکیک 
وزارت صمت، خاطرنشــان کرد: امید اســت با تدبیر شما و در مسیر همراهی 

رؤسای قوای مقننه و مجریه بتوانیم کشور را به خوبی اداره کنیم.

 سرویس سیاسی -نماینده مردم اردبیل در مجلس شورای اسلامی گفت: 
انتظار می رود دولتمردان توجه بیشتری به رفع دغدغه های معیشتی مردم و بهبود 

وضعیت اقتصاد کشور داشته باشند.
صدیف بدری در جلسه علنی مجلس شورای اسلامی طی تذکر شفاهی، 
اظهار داشــت: یاد همه شهدا به ویژه شــهید باهنر و رجایی را گرامی داشته و 

فرارسیدن هفته دولت را به دولتمردان تبریک می گویم.
وی بیان کرد: امیدواریم دولتمردان و مســئولان اجرایی کشــور بیش از 

گذشته به رفع مشکلات جامعه عنایت داشته باشند.
نماینده مردم اردبیل در مجلس شورای اسلامی تصریح کرد: انتظار می رود 
دولتمردان توجه بیشــتری به رفع دغدغه های معیشتی مردم و بهبود وضعیت 
اقتصاد کشــور داشــته باشند تا شاهد پیشرفت و توسعه بیش از گذشته کشور 

باشیم.

رئیس مجلس: 

نباید سیاست ها هر ۵ سال یک بار 
تغییر کند

بابایی کارنامی در تذکر شفاهی:

فرصت دو ماهه ارائه لایحه تفکیک 
وزارت صمت رو به اتمام است

بدری در تذکر شفاهی:

دولتمردان توجه بیشتری به معیشت 
مردم داشته باشند

یک قدمی ساخت هواپیمای مسافربری 

در دستور کار نیست

برخی می ترسیدند 

ایرادی ندارد

واکنش صداوسیما 

 باید بوسید 

مجوزهای ویژه 

بسیار ناچیز است

شغل و تفریح!

فاسد نیست!

خدمت می کنند

رئیس جمهور با اشاره به »تأثیرگذاری، دقت بالا و هوشمندسازی« به عنوان 
۳ ویژگی بســیار مهم محصولات تولیدشده در صنعت دفاعی کشور، خطاب به 
دســت اندرکاران این صنعت، اظهار داشــت: شما با ابتکار و خلاقیت خود برای 
کشــور تولید قدرت کرده اید تا جایی که مقامات نظامی دنیا نیز به پیشرفت های 
اقتدارآفرین صنعت دفاعی ایران معترفند. رئیسی نوآوری ها در زمینه ساخت انواع 
پرنده ها در صنایع دفاعی را بسیار افتخارآمیز دانست و با اشاره به بازدید خود از 
صنایع هواپیماسازی ایران در اصفهان تصریح کرد: دانشمندان و نخبگان ما در این 
وزارتخانه تا یک قدمی ساخت هواپیمای مسافربری رسیده اند و از آنها خواسته ام 

که این مسیر را تا حصول نتیجه با قدرت و قوت ادامه دهند.

ابوالحسن فیروزآبادی دبیر شورای عالی فضای مجازی در خصوص آخرین 
وضعیت فیلترینگ پیام رسان  تلگرام اظهار کرد: محدودسازی و فیلتر یک درمان 
مقطعی و مسکن است. وی گفت: تلگرام از برخی خواسته های جمهوری اسلامی 
ســرپیچی کرده و در مواردی نقش اپوزوسیون حاضر می شد. دبیر شورای عالی 
فضای مجازی با بیان اینکه رفع فیلتر تلگرام فعلا در دســتور کار فضای مجازی 
نیست، عنوان کرد: کارگروه تعیین مصادیق مجرمانه که متشکل از ۷ دستگاه است، 
اگر نیاز باشد باید موضوع رفع فیلتر تلگرام در این جلسه مطرح شود و کارگروه 
تصمیــم نهایی را خواهد گرفت. فیروزآبادی با اینکه در شــبکه  ملی اطلاعات 
موفقیت ها و ناکامی هایی داشــته ایم، ادامه داد: تاکنون در حوزه پیام رســان های 

داخلی ناموفق بوده ایم.

معاون قضایی دادســتان کل کشــور با اشــاره به نگاه های اشــتباهی که به 
گردشگران خارجی وجود داشته است، گفت:  برخی  از ورود گردشگر خارجی 
ترس داشتند، درحالی که گردشگرانی که به ایران می آیند دنبال مسائل غیراخلاقی 
نیســتند. سعید عمرانی اظهار کرد: به عنوان یک مقام قضایی که استقلال سیاسی 
دارم باید بگویم که در توجه به این وزارتخانه کم کاری شده و به آن به عنوان یک 
وزارتخانه معمولی و عادی نگاه شــده است، درحالی که وزارت میراث فرهنگی 
یک وزارتخانه معمولی نیست، بلکه در حوزه های مختلف حتی سیاسی و امنیتی 
تاثیرگذار اســت.  وی  گفت: یک نگاه اشــتباه در گذشته وجود داشت که برخی  
از ورود گردشــگر ترس داشتند و بهانه هایی می آوردند که شاید ورود گردشگر 
تاثیرات منفی در حوزه فرهنگ ما داشته باشد، در حالی که اعتقاد دارم گردشگرانی 
که به ایران می آیند دنبال مســائل غیراخلاقی نیستند، بلکه گردشگران فرهنگی 
هستند که قبل از ورود به ایران مطالعه دارند، هدف گذاری می کنند و برای بازدید 
از آثار تاریخی ارزشمند ایران که در دنیا بی نظیر است، به کشورمان سفر می کنند.

ســید مصطفی میرسلیم در مورد آخرین وضعیت تدوین آیین نامه اجرایی 
واردات خودرو اظهار کرد: این آیین نامه باید با مصوبه مجمع تشخیص مصلحت 
نظام موافق باشــد و پس از تدوین در دولت بر اســاس اصل ۸۵ قانون اساسی، به 
اطلاع رئیس مجلس شورای اسلامی برسد. عضو مجمع تشخیص مصلحت نظام 
افــزود: دولت بایــد در این آیین نامه اجرایی بیاورد که واردات برای خودروهایی 
انجام بگیرد که مورد نیاز عامه مردم اســت و نه خودروهای تشریفاتی. میرسلیم 
افزود: همچنین واردات باید توسط کسانی صورت بگیرد که در کشور نمایندگی 
داشته باشند تا بتوانند خدمات پس از فروش را انجام دهند و مردم دچار مشکل 
نشــوند. وی با بیان اینکه واردات خودرو توسط خودروسازان داخلی نیز ایرادی 
ندارد، گفت: این کار به ذات فسادزا نیست ولی دولت باید مدیریت و نظارت کند 

تا در این امر فسادی رخ ندهد.

در پی انتشــار گزارش تحقیق و تفحص کمیسیون صنایع و معادن مجلس 
شــورای اسلامی درباره تخلفات شــرکت فولاد مبارکه اصفهان، اداره کل روابط 
عمومی صداوســیما در اطلاعیه ای اعلام کرد: صداوســیما ضمن اعلام شفاف 
جزئیات این قراردادها و مبالغ حاصله، معتقد است در انعکاس گزارش کمیسیون 

صنایع و معادن، نام این سازمان بدون بررسی دقیق و کارشناسی برده شده است.

معاون اسبق اجتماعی نیروی انتظامی گفت: به نظر من باید دست پلیس را هم 
بوسید که از آبروی خودش گذشت و آمد در خیابان ها با بی حجابی ها برخورد کرد. 
وظیفه پلیس، برخورد با جرم و هنجارشکنی است و اگر پلیس، مقتدر نباشد، ناامنی 
بیش تر می شود. سردار کارگر گفت: گشت ارشاد خیلی به کشور خدمت کرد. در 
اواخر دولت آقای خاتمی دستورالعمل عفاف و حجاب در شورای عالی انقلاب 
فرهنگی به تصویب رســید که طبق این دســتورالعمل ۲۷ دستگاه در آن مسئول 
هستند. منتهی از آن ۲۷ دستگاه، ۲۵ دستگاه که کار ایجابی باید می کردند، فعالیتی 
انجام ندادند و تنها ۲ دستگاه سلبی یعنی نیروی انتظامی و قوه قضاییه وارد شدند.

حسین بامیری نایب رئیس کمیسیون امور داخلی کشور در توییتی نوشت: 
شرکت دارویی که رییس هیات مدیره آن، مدیر ارشد سازمان غذا و دارو است، از 
زمان انتصاب وی در سال گذشته،۷ بار مجوز افزایش قیمت دریافت کرده است! با 
چنین تعارض منافع آشکاری چگونه مسئولیت اجرای طرح دارویار که با سلامت 

میلیون ها ایرانی سرو کار دارد به این سازمان واگذار شده است؟

احمد وحیدی وزیر کشور درباره لغو برخی کنسرت های موسیقی گفت:اگر 
در حین برگزاری مشکلی وجود داشته باشد که آثار اجتماعی یا آثار سوء به همراه 
داشــته باشــد، همکاران ما به ناچار دخالت می کنند. اساس بر این است که وقتی 
دستگاه های رسمی مجوزی را صادر کردند، همکاران ما دخالت نکنند و رویداد ها 

و برنامه های از پیش تعیین شده برگزار شود و به هم نخورد.

روزنامه همشهری در گزارشی در باره سارقان نوشت:خلأ های قانونی باعث 
آسودگی خاطر مجرمان شده؛ تعداد زندانیان بالاست و براساس قانون به جز جرائم 
سنگین، قتل و سرقت مسلحانه، بقیه مجرمان می توانند با وثیقه آزاد شوند؛ به همین 
دلیل یک دزد خیالش راحت اســت که چند روز پس از دستگیری، آزاد می شود. 
زندان برای این افراد شــغل و تفریح شده؛ چراکه تغذیه و محل خوابشان رایگان 

است و در زندان هم بیکار نمی مانند.

مهدی فضائلی در توئیتر نوشت:فساد در سیستم داریم؟ بله، فرایند فسادزا در 
برخی سیستم ها داریم؟ بله، فساد شبکه ای داریم؟ بله و باید با همه این ها مبارزه 

کرد، ولی فساد سیستمی نداریم؛ این ها با هم متفاوتند!

مقدســی رئیس کل گمرک  در خصوص اقدامــات گمرک در خصوص 
وضعیت معیشــتی کارکنان گمرک گفت: کارکنان گمرک در بدترین شــرایط با 
محدودیت زیادی در مرز ها خدمت می کنند و بعضا در دو شــیفت کار می کنند 
و باید زحمت همکاران گمرک جبران شــود و پیگیری مستمر می کنیم و انتظار 
است تا دریافتی همکاران گمرک در بحث حقوق و مزایا متناسب با سازمان های 

همجوار شود.

اخبار ویژه ...
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